

# F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-05-22

**Tid: 12.00–13.00**

**Plats: Styretrummet**

## Närvarande

**ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN**  
**VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND**  
**KASSÖR: JOHAN AXELSSON**  
**SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON**  
**LEDAMOT: JOHAN GILL**  
**ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON**  
**ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON**  
**ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON**  
**ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON**  
**LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM**  
**ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON**  
**VICE ORDFÖRANDE 2008/2009: KARIN ELAM**  
**KASSÖR 2008/2009: ERIK GALLNEBY**  
**SEKRETERARE 2008/2009: MIKAELA HOLM**

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

## § 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har varit på Absolut Gotland.

## § 3 RAPPORT FRÅN DP

Nya DP har DuP imorgon.

## § 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har träffat de som skrev Matte- och Fysikprovet.

## § 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har utsett nya räkneövningsledare till sina räkneövningar. De har även varit på programrådsmöte och där diskuterades ansökningarna till nästa år. 190 sökte till F och 90 till TM. Det är alltså mindre till F än de 220 som det var förra året. Noterbart är att fler sökte till TM än till I.

## § 6 RAPPORT FRÅN FOC

Det verkar inte bli något flipper hos KfKb, men de skall undersöka intresset hos andra sektioner istället.

## § 7 RAPPORT FRÅN FARM

FARM förbereder resan till CERN.

## § 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Kärnstyret har haft en överlämning tillsammans med Cederwall, Åke, Kent och Sanna från KL.

## § 9 LOKALER

Linus har varit på fysiskskyddsround. Det såg snyggt ut i rummen. GD skall byggas om i sommar med nya stolar. Det blir dock inga skärmväggar i biblioteket, iaf inte direkt.

## § 10 FOCUMATERIET

Focumateriet diskuterades och många ansåg att de borde vara öppnare med sin aspning och att det borde vara ett större avkastningskrav på dem nu när de expanderat mycket med Focumama och LotR. Frågan lämnades för nästa års styret att ta upp.

## § 11 ÖVRIGT

Balen gick back i år igen. Denna gång blev resultatet -3400 kr. Normalt står FNOLLK för kostnaden, men eftersom det gått så långt tid beslutar vi att ta det på styret.

I år har det endast varit ett stormöte. Det har inte funnits några viktiga punkter att ta upp och därför har de inte blivit av. De borde därför skrivas om i reglementet så att står att 0-2 möten skall hållas per läsperiod istället.

Linus meddelade också at bilen inte kommer kunna användas från mitten av juni till slutet av juli.

## § 12 NÄSTA MÖTE

Det här var sista mötet för F-styret 07/08 och vi lämnar därmed över klubban till nästa års styre, som drar igång igen i höst.

## § 13 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren  
Ordförande

Jakob Andersson  
Sekreterare